
Informácia 

 zo 6. zasadnutia Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka 

konaného dňa 8. 10. 2009 

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 

Hostia: Ing. J. Maga, S. Baranová 

Rokovanie viedol predseda RŠ JUDr. Miroslav Brtko 

 

Program:  

1. Otvorenie 

2. Informácia riadite ľa školy 

3. Rôzne 

4. Uznesenie 

5. Ukončenie 

 

Informácia:  

Zasadnutie otvoril a všetkých prítomných privítal predseda RŠ JUDr. M. Brtko, osobitne 

novú členku, pani Málikovú. Oboznámil prítomných s programom zasadnutia 

a konštatoval, že na poslednom zasadnutí RŠ nebolo prijaté žiadne uznesenie.  

Predseda RŠ informoval o VZN obce Likavka, týkajúceho sa uzamykania školského 

areálu. Súčasná právna úprava je dostatočná a netreba ju meniť. S. Baranová sa opýtala, 

ako je to s financovaním materskej školy, chýbajú peniaze, je treba opraviť strechu. V 

tomto školskom roku navštevuje MŠ 63 detí. MŠ ma tiež vypracovaný ŠkVP. Mgr. J. 

Brtko požiadal o vysvetlenie, ako je to so vzdelávacími poukazmi na krúžky, Mgr. 

Rázgová odpovedala, že žiaci, ktorí chcú navštevovať záujmový krúžok, odovzdali 

vzdelávací poukaz. Môžu navštevovať aj viac krúžkov. Keď chceli, mohli dať poukaz i 

na ZUŠ v Ružomberku. Malíková sa zaujímala, či je možné, aby sa angličtinu učili aj 

žiaci 1. a 2. ročníka, riaditeľ ZŠ s MŠ odpovedal, že škola postupuje podľa uzákonených 

variantov a žiaci sa môžu anglický jazyk učiť formou krúžkov. Bližšie informácie jej dá 

ZRŠ Bartošová. R. Lejko sa informoval, ako dopadol zber železného šrotu, riaditeľ 

uviedol, že žiaci nazbierali 9 ton šrotu, za ktorý získali 1036 €. Za časť peňazí sa kúpia   

odmeny pre najlepších zberačov, ostatné peniaze pôjdu do ZRŠ. 


